
Přestože jednání zastupitelů vinou 
některých členů tohoto ctihodného 
sboru občas připomínalo divadelní kus, 
nakonec se povedlo schválit klíčové 
body jednání. Mezi ně určitě patří 
i veškeré kroky, které mají za cíl udržet 
centrum metropole jako přirozené místo 
pro život všech generací. 

Celkem pět bytů v domě v Krakovské 
ulici změní majitele. Pokračuje tak priva-
tizace bytového fondu, která je jednou 
z priorit současného vedení městské 
části. 

Devatenáct bytů v Praze 1 půjde do 
prodeje formou výběrového řízení. Jde 
o byty, s nimiž se nepočítá pro sociální 
bydlení ani jako se „služebními“ pro 
pracovníky radnice či příspěvkových 
organizací městské části. 

„Pro prodej jsme schválili poměrně 
přísná pravidla. Je jasné, že chuť na 
získání takového bytu si musí nechat 
zajít například podnikatelé – cílem je, 
aby zde trvale žili skutečně autentičtí 
obyvatelé, nikoli krátkodobí nájemníci 
ve vyspekulovaných bytech,“ uvedl 
starosta Prahy 1 Oldřich Lomecký s tím, 
že rozhodne nejvyšší cena. O nových 
majitelích bytů by mělo být jasno do 
konce letošního roku. 

BYTY MÍŘÍ DO PRODEJE, 
DALŠÍ SE DOČKALY PRIVATIZACE 
Sliby voličům plní ve-
dení Prahy 1, které se 
mimo jiné zavázalo 
co nejvíce podporovat 
bydlení. Zatím po-
sledním počinem bylo 
prosazení prodeje 
dalších bytů a pokra-
čování privatizace při 
jednání zastupitelstva 
16. dubna. 
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Podpora bydlení je v Praze 1 klíčová otázka. 

UDÁLOSTI

W W W. P R A H A 1 . C Z 5K V Ě T E N  2 0 1 3  /


